ՊԱՐԶԱԲԱՆՈՒՄ 1
«Կրթության բարելավում» վարկային ծրագրի Նորարարությունների մրցակցային հիմնադրամի երկրորդ հիմնական շրջափուլով «Երևանի Մխիթար Հերացու անվան պետական բժշկական համալսարան» հիմնադրամի կողմից իրականացվող «Ուղեղի հիմնարար հետազոտությունների գիտակրթական կենտրոն» դրամաշնորհային ծրագրի շրջանակներում լաբորատոր սարքավորումների և պարագաների ձեռքբերման նպատակով ԵՊԲՀ-1/2020 ազգային մրցակցային գնման շրջանակներում ստացված հարցադրումների վերաբերյալ

Հարցադրում № 1: Կարո՞ղ է արդյոք ՌԴ գրանցում ունեցող ընկերությունը մրցույթին մասնակցելու համար տրամադրել երրորդ կողմից ստացված փաստաթղթեր ռուսերենով: Մասնավորապես՝ Անկախ աուդիտի հաշվետվություններ, Մասնակցի միջին շրջանառությունը վերջին երեք տարիների կտրվածքով, տեղեկանք Հարկային տեսչության հանդեպ պարտավորություն չունենալու մասին, Կազմակերպության կանոնադրությունը, Արտադրողի լիազորագիր:

Այն դեպքում եթե վերը նշված փաստաթղթերի հայերեն թարգմանությունների պատճենները պարտադիր են, խնդրում եմ պարզաբանել, թե արդյոք դրանք կարող են ներկայացվել ռուսերեն բնագրերի պատճենների հետ՝ առանց հայերեն թարգմանությունների նոտարական վավերացման:

Պարզաբանում № 1: Հայտը, ինչպես նաև հայտին վերաբերող Մրցույթի մասնակցի և Գնորդի միջև ողջ նամակագրությունը և փաստաթղթերը պետք է գրվեն ՄՏԱ-ում (մրցույթի տվյալների աղյուսակ) նշված լեզվով: Հայտի մաս կազմող լրացուցիչ փաստաթղթերը և տպագրված գրականությունը կարող են ներկայացվել մեկ այլ լեզվով, այս դեպքում՝ ռուսերենով: Գնորդի կողմից, ըստ անհրաժեշտության, կարող է պահանջվել լրացուցիչ փաստաթղթերի համապատասխան պարբերությունների ճշգրիտ թարգմանությունը ՄՏԱ-ում (մրցույթի տվյալների աղյուսակ) նշված լեզվով: Տվյալ դեպքում, Հայտը մեկնաբանելիս, առաջնայնությունը տրվում է այդ թարգմանությանը: Ըստ ՀՄՄ (հրահանգ մրցույթի մասնակիցներին) 10.1 կետի՝ հայտի լեզուն հայերենն է:
Հարցադրում № 2: Խնդրում եմ պարզաբանեք նաև, եթե հայտում մեր կողմից ներկայացված է նույն արտադրողի մի քանի ապրանքատեսակ, ապա հնարավո՞ր է արդյոք նույն արտադրողի ապրանքների համար տրամադրել մեկ լիազորագիր:
Պարզաբանում № 2: Եթե ՄՏԱ-ով (մրցույթի տվյալների աղյուսակ) պահանջվում է, ապա Մասնակիցը, որը չի արտադրում կամ պատրաստում այն Ապրանքը, որն ինքն է առաջարկում մատակարարել, պետք է ներկայացնի Արտադրողի լիազորագիր՝ կիրառելով Բաժին IV-ում (Մրցույթի ձևաթղթեր) տրված ձևաչափը, ցույց տալու համար, որ Ապրանքների արտադրողի կամ պատրաստողի կողմից պատշաճ կերպով լիազորվել է այդ Ապրանքները մատակարարել Գնորդի երկիր: Ըստ ՀՄՄ (հրահանգ մրցույթի մասնակիցներին) 17.2(ա) կետի՝ արտադրողի լիազորագիր պահանջվում է:
Եթե մի քանի ապրանքատեսակ արտադրում կամ պատրաստում է նույն երկրի նույն կազմակերպությունը, ապա մի քանի ապրանքատեսակի համար կարող է ներկայացվել մեկ արտադրողի լիազորագիր: Այդ դեպքում ցանկալի է, որ տվյալ ապրանքատեսակներն ընդգրկված լինեն միևնույն լոտում:

Հարցադրում № 3: Եթե արտադրողը տարբեր երկրներում արտադրություններ ունի, ապա ո՞ր հասցեն պետք է նշվի։

Պարզաբանում № 3: Յուրաքանչյուր ապրանքի կամ ապրանքների համար պետք է նշվի համապատասխան երկրի համապատասխան արտադրող կամ պատրաստող կազմակերպության հասցեն:

Հարգանքով՝ «Երևանի Մխիթար Հերացու անվան պետական բժշկական համալսարան» հիմնադրամ
РАЗЪЯСНЕНИЕ 1
О вопросах, полученных в рамках национальной конкурсной закупки ЕГМУ-1/2020 в целях приобретения лабораторной техники и принадлежностей в рамках грантового проекта “Научно-образовательный центр по фундаментальным исследованиям мозга”, осуществляемого фондом “Ереванский государственный медицинский университет имени Мхитара Гераци” на втором основном этапе конкурсного фонда инноваций кредитного проекта “Совершенствование образования”

Вопрос №1. Может ли компания, имеющая регистрацию РФ, для участия в конкурсе предоставить документы, полученные от третьей стороны, на русском языке? В частности, отчёты независимого аудита, средний оборот Участника за последние три года, справка об отсутствии обязательств перед налоговой инспекцией, устав организации, доверенность производителя. 

В том случае, если копии армянских переводов вышеуказанных документов обязательны, то прошу разъяснить, могут ли они быть предоставлены вместе с копиями русских оригиналов без нотариального заверения армянских переводов.

Разъяснение №1. Заявка, а также все документы и переписка между Участником конкурса и Покупателем, относящаяся к заявке, должны быть написаны на языке, указанном в ТДК (таблица данных конкурса). Дополнительные документы и напечатанная литература, составляющие часть заявки, могут быть представлены на другом языке, в данном случае на русском. Со стороны Покупателя, по необходимости, может быть потребован точный перевод соответствующих абзацев дополнительных документов на языке, указанном в ТДК (таблица данных конкурса).  В данном случае, при комментировании заявки предпочтение отдается этому переводу. Согласно 10.1 пункту ИУК (инструкция участникам конкурса) языком заявки является армянский.

Вопрос №2. Прошу также разъяснить, если в заявке с нашей стороны представлены несколько товаров одного и того же производителя, то возможно ли предоставление одной доверенности товарам одного производителя. 

Разъяснение №2. Если согласно ТДК (таблица данных конкурса) требуется, то Участник, не производящий или изготавливающий товар, который он предлагает доставить, должен предоставить доверенность производителя, применив формат, данный в Разделе IV (Формы Конкурса), для указания наличия должной доверенности на доставку Товара в страну Покупателя со стороны производителя или изготовителя товара. Согласно 17.2 пункту ИУК (инструкция участникам конкурса) требуется доверенность производителя. 

Если один производитель одной страны производит или изготавливает несколько товаров, то для нескольких товаров может быть предоставлена доверенность одного производителя. При этом, желательно, чтобы данные товары были включены в один лот.
Вопрос №3. Если производитель имеет производство в нескольких странах, то какой адрес должен быть указан?

Разъяснение №3. Для каждого товара должен быть указан адрес соответствующей страны и соответствующей организации производителя.
С уважением,

Фонд “Ереванский государственный медицинский университет имени Мхитара Гераци”

CLARIFICATION 1
of questions on purchasing laboratory equipment and appliances for YSMU through National Competitive Bidding YSMU - 1/2020 within the framework of the grant project
"Scientific-Educational Center for Brain Basic Research" implementing by
“Yerevan State Medical University after Mkhitar Herasti” Foundation
under Competitive Innovation Fund second main stage of the
"Education Improvement" loan program

Question № 1. May a company registered in Russia provide documents received by a third party in Russian to participate in the bidding? Particularly, documents such as Independent audit reports, Average annual turnover for the last  three years, certificate of non-obligation to Tax Service, Charter of the Company, Manufacturer’s authorization (power of attorney).
In case the copies of the Armenian translations of the above-mentioned documents are mandatory, please clarify whether they may be submitted with the copies of the Russian originals without notarization of the Armenian translations.

Clarification № 1. The Bid, as well as all correspondence and documents relating to the bid exchanged by the Bidder and the Purchaser, shall be written in the language specified in the BDS (Bid Data Sheet). Supporting documents and printed literature that are part of the Bid may be in another language, in this particular case in Russian. The Purchaser may, if necessary, request the accurate translation of the relevant passages of supporting documents into the language specified in the BDS. In this case, for purposes of interpretation of the Bid, such translation shall govern. According to ITB (Instructions to Bidders) 10.1, the language of the bid is Armenian.

Question № 2. Please clarify also the question, if we have several products/goods of the same manufacturer in the Bid, is it possible to provide one power of attorney for those products?

Clarification № 2. If required in the BDS (Bid Data Sheet), a Bidder that does not manufacture or produce the Goods it offers to supply shall submit the Manufacturer’s Authorization using the form included in Section IV, Bidding Forms to demonstrate that it has been duly authorized by the manufacturer or producer of the Goods to supply these Goods in the Purchaser’s Country. According to ITB (Instructions to Bidders) 17.2 (a), Manufacturer’s authorization is required.
If several products are manufactured or produced by the same company of the same country, a power of attorney from a manufacturer may be submitted for several products. However, it is preferable for those products/goods to be included in the same lot.
Question № 3. If the manufacturer has factories in different countries, which address should be indicated?

Clarification № 3. The address of relevant manufacturer or factory of the country should be indicated for each product.

Sincerely,
“Yerevan State Medical University after Mkhitar Heratsi” Foundation 
